



**PERSIDANGAN PERTAMA
MESYUARAT PERTAMA, TAHUN PERTAMA
DEWAN NEGERI YANG KELIMA BELAS
PERAK DARUL RIDZUAN**

**TARIKH :
19 DISEMBER 2022 (ISNIN) / 24 JAMADILAWAL 1444H**

**JAM :
10.00 PAGI**

**TEMPAT :
DEWAN NEGERI, ARAS 2
BANGUNAN PERAK DARUL RIDZUAN
JALAN PANGLIMA BUKIT GANTANG WAHAB
30000 IPOH, PERAK DARUL RIDZUAN**

**MESYUARAT PERTAMA, TAHUN PERTAMA
DEWAN NEGERI YANG KELIMA BELAS
PERAK DARUL RIDZUAN**

PERSIDANGAN PERTAMA

Pada hari Isnin, 19 Disember 2022
Di Dewan Mesyuarat, Bangunan Perak Darul Ridzuan, Ipoh
Mulai jam 10.00 pagi

YANG HADIR:

Yang Berhormat Yang di-Pertua Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan
Dato' Mohammad Zahir bin Dato' Abdul Khalid

Yang Berhormat Timbalan Yang di-Pertua Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan
Cik Jenny Choy Tsi Jen
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Canning)

Yang Amat Berhormat Dato' Seri Saarani bin Mohamad
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Kota Tampan)

Yang Berhormat Dato' Mohd Zolkafly bin Harun
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Lintang)

Yang Berhormat Dato' Seri Ir. Mohammad Nizar bin Jamaluddin
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Sungai Rapat)

Yang Berhormat Encik Sivanesan a/l Achalingam
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Sungkai)

Yang Berhormat Encik Loh Sze Yee
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Jalong)

Yang Berhormat Puan Salbiah binti Mohamed
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Temengor)

Yang Berhormat Encik Teh Kok Lim
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Aulong)

Yang Berhormat Cik Sandra Ng Shy Ching
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Teja)

Yang Berhormat Encik Khairudin bin Abu Hanipah
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Belanja)

Yang Berhormat Encik Mohd Azlan Helmi bin Helmi
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Tualang Sekah)

Yang Berhormat Encik Woo Kah Leong
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Pasir Bedamar)

Yang Berhormat Dr. Abdul Aziz bin Bari
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Tebing Tinggi)

Yang Berhormat Puan Wong May Ing
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Pantai Remis)

Yang Berhormat Encik Muhamad Arafat bin Varisai Mahamad
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Hulu Kinta)

Yang Berhormat Encik Chaw Kam Foon
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Menglembu)

Yang Berhormat Encik Ong Boon Piow
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Bercham)

Yang Berhormat Encik Cheah Pou Hian
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Jelapang)

Yang Berhormat Puan Bavani a/p Veraiah
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Malim Nawar)

Yang Berhormat Puan Wong Chai Yi
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Simpang Pulai)

Yang Berhormat Puan Thulsi Thivani a/p Manogaran
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Buntong)

Yang Berhormat Encik Goh See Hua
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Pasir Pinji)

Yang Berhormat Puan Wasanthee a/p Sinnasamy
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Hutan Melintang)

Yang Berhormat Encik Jason Ng Thien Yeong
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Astaka)

Yang Berhormat Encik Tiw Tee Siang
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Tronoh)

Yang Berhormat Encik Ong Seng Guan
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Pokok Assam)

Yang Berhormat Puan Koo Haai Yen
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Keranji)

Yang Berhormat Dato' Shahrul Zaman bin Yahya
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Rungkup)

Yang Berhormat Encik Ishsam bin Shahrudin
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Ayer Kuning)

Yang Berhormat Puan Salina binti Samsudin
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Behrang)

Yang Berhormat Encik Azman bin Noh
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Pengkalan Baharu)

Yang Berhormat Encik Choong Shin Heng
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Chenderiang)

Yang Berhormat Tuan Haji Razman bin Zakaria
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Gunong Semanggol)

Yang Berhormat Dato' Zainol Fadzi bin Paharudin
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Sungai Manik)

Yang Berhormat Encik Mohd Akmal bin Kamarudin
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Selama)

Yang Berhormat Dato' Abdul Yunus bin Jamahri
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Kuala Kurau)

Yang Berhormat Encik Khalil bin Yahaya
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Kubu Gajah)

Yang Berhormat Kapt (B) Dato' Mohd Najmuddin bin Elias
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Batu Kurau)

Yang Berhormat Puan Najihatussalehah binti Ahmad
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Bota)

Yang Berhormat Encik Mohd Hafez bin Sabri
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Manjoi)

Yang Berhormat Encik Rosli bin Abd Rahman
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Pasir Panjang)

Yang Berhormat Encik Hashim bin Bujang
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Bukit Chandan)

Yang Berhormat Encik Azizi bin Mohamed Ridzuwan
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Lubok Merbau)

Yang Berhormat Encik Rahim bin Ismail
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Changkat Jering)

Yang Berhormat Encik Mohamad Husairi bin Ariffin
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Kenering)

Yang Berhormat Encik Ahmad bin Man
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Kuala Sepetang)

Yang Berhormat Encik Sallehuddin bin Abdullah
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Selinsing)

Yang Berhormat Encik Nadziruddin bin Mohamed Bandi
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Changkat Jong)

Yang Berhormat Encik Berhanudin bin Ahmad
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Manong)

Yang Berhormat Puan Norhaslinda binti Zakaria
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Pangkor)

Yang Berhormat Encik Muhammad Faisal bin Abdul Rahman
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Trong)

Yang Berhormat Encik Mohamad Fakhrudin bin Abdul Aziz
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Kamunting)

Yang Berhormat Encik Noor Azman bin Ghazali
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Alor Pongsu)

Yang Berhormat Encik Zafarulazhan bin Zan
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Kampong Gajah)

Yang Berhormat Encik Muhammad Zulfadli bin Zainal
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Slim)

Yang Berhormat Encik Muhammad Hakimi Hamzi bin Mohd Hayat
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Titi Serong)

Yang Berhormat Encik Mohamad Amin bin Roslan
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Pengkalan Hulu)

Yang Berhormat Encik Syed Lukman Hakim bin Syed Mohd Zin
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Chenderoh)

TIDAK HADIR

Yang Berhormat Encik Nga Kor Ming
(Ahli Dewan Negeri Kawasan Kepayang)

YANG TURUT HADIR

(Mengikut Fasal XLVIII, Bahagian Pertama Undang-undang Tubuh Kerajaan Negeri Perak Darul Ridzuan)

Yang Berhormat Setiausaha Kerajaan Negeri Perak Darul Ridzuan
(Dato' Ahmad Suaidi bin Abdul Rahim)

Yang Berhormat Penasihat Undang-Undang Negeri Perak Darul Ridzuan
(Dato' Azmir Shah bin Zainal Abidin)

Yang Berhormat Pegawai Kewangan Negeri Perak Darul Ridzuan
(Tuan Mohd Zaki bin Mahyudin)

SETIAUSAHA DEWAN NEGERI PERAK DARUL RIDZUAN

Encik Muhammad Nazri bin Abdullah

SETIAUSAHA: Assalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh dan Salam Sejahtera. Ahli-ahli Yang Berhormat sekalian, sekarang kita mulakan Persidangan Pertama, Mesyuarat Pertama, Tahun Pertama, Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan pada hari Isnin, 19 Disember 2022, jam 10.00 pagi dengan urusan perkara yang pertama iaitu Bacaan Perisytiharan Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Sultan Perak Darul Ridzuan memanggil Mesyuarat Dewan.

Perisytiharan, “BAHAWASANYA Fasal 1, Perkara 36, Bahagian Pertama Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan memperuntukkan bahawa hendaklah KAMI dari semasa ke semasa memanggil Dewan Negeri bersidang. OLEH YANG DEMIKIAN, MAKA KAMI, SULTAN NAZRIN MUIZZUDDIN SHAH IBNI ALMARHUM SULTAN AZLAN MUHIBBUDDIN SHAH AL-MAGHFUR-LAH, Sultan, Yang di-Pertuan dan Raja Pemerintah bagi Negeri dan Jajahan Perak Darul Ridzuan dan segala Takluknya, pada menjalankan kuasa yang diberikan kepada KAMI di bawah Perkara 36 Bahagian Pertama, Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan, DENGAN INI MEMANGGIL Dewan Negeri bersidang dan menetapkan sembilan belas hari bulan Disember dua ribu dua puluh dua pada pukul 10.00 pagi sebagai tarikh dan waktu bagi Mesyuarat Pertama, Tahun Pertama, Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan yang akan diadakan di Dewan Mesyuarat, Bangunan Perak Darul Ridzuan di Ibu Negeri KAMI di Ipoh”. DIKURNIAKAN di Istana Iskandariah KAMI, di Kuala Kangsar pada dua puluh enam hari bulan November dua ribu dua puluh dua dengan titah Perintah Duli Yang Maha Mulia.

Perkara yang kedua, pemilihan Yang di-Pertua Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan. Ahli Yang Berhormat sekalian, menurut Perenggan 1(a) Perintah Tetap 4, Perintah-Perintah Tetap Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, setiap Ahli yang hendak mencadangkan nama Ahli atau bukan Ahli yang hendak dipilih menjadi Yang di-Pertua hendaklah memastikan terlebih dahulu bahawa orang itu sanggup berkhidmat jika ia dipilih dan juga hendaklah memberitahu Setiausaha secara bertulis sekurang-kurangnya 7 hari sebelum bermesyuarat. Ahli Yang Berhormat sekalian, berpandukan Perintah Tetap tersebut, saya telah pun menghantar notis Pemilihan Yang di-Pertua Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan pada 1 Disember 2022 dan sehingga jam 5.00 petang 12 Disember 2022 hanya satu pencalonan yang diterima. Ahli yang dicalonkan itu telah bersetuju menerima pencalonan dan bersedia berkhidmat jika dipilih sebagai Yang di-Pertua Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan. Dengan hormatnya saya menjemput Yang Amat Berhormat Dato’ Seri Saarani bin Mohamad, Ahli Dewan Negeri kawasan Kota Tampan untuk mengemukakan cadangan.

YAB MENTERI BESAR: Assalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh dan Salam Sejahtera. Saya Ahli Dewan Negeri kawasan Kota Tampan mencadangkan Yang Berbahagia Dato’ Mohammad Zahir bin Dato’ Abdul Khalid dipilih menjadi Yang di-Pertua Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan.

SETIAUSAHA: Ada sokongan?

YB ENCIK SIVANESAN A/L ACHALINGAM: Saya, Sungkai menyokong cadangan berkenaan.

SETIAUSAHA: Ahli-Ahli Yang Berhormat, menurut Perenggan 1 (c) Perintah Tetap 4, Perintah-Perintah Tetap Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan jika hanya seorang Ahli atau bukan Ahli yang dicadangkan disokong dan ditentukan oleh Dewan Negeri untuk menjadi Yang di-Pertua, maka Setiausaha hendaklah mengisytiharkan pemilihan beliau. Maka dengan ini saya mengisytiharkan Yang Berbahagia Dato' Mohammad Zahir bin Dato' Abdul Khalid dipilih menjadi Yang di-Pertua Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan. Sekarang saya mempersilakan Yang Berbahagia Dato' Mohamad Zahir bin Dato' Abdul Khalid untuk tampil ke hadapan. Dipersilakan Yang Amat Berhormat Menteri Besar Perak Darul Ridzuan untuk menyarungkan jubah Yang di-Pertua Dewan Negeri.

[YAB MENTERI BESAR MENYARUNGKAN JUBAH YANG DI-PERTUA DEWAN NEGERI]

Dijemput Yang di-Pertua Dewan Negeri untuk mengambil tempat di meja Yang di-Pertua.

Perkara Yang Ketiga, Bacaan Doa.

Bismillahirrahmanirrahim. Segala puji bagi Allah Selawat dan Salam atas RasulNya maka dengan nama Allah Yang Maha Pemurah Lagi Pengasih Dewan Negeri ini dibuka. Ya Allah Yang bersifat Maha Hikmat limpah keadilan yang menanggungkan kewajipan Ke Atas Raja dan Ahli Majlis Permesyuaratan bagi mentadbir muslihat masyarakat pergaulan mudah-mudahan sentosa aman makmur limpah kebahagiaan meliputi sekalian penduduk negeri Perak Darul Ridzuan. Ya Allah kami sekalian hambaMu yang diperkenan menjadi Ahli Dewan Negeri menyempurnakan kewajipan yang diamanahkan yang terutama bagi negeri Perak Darul Ridzuan serta rakyatnya sekalian. Ya Allah berkatmu ke atas kami berhimpun dipohon anugerahkan taufikMu hidayatMu dimohon menyuluh memandukan pada ketika kami berunding, menimbang, bertukar-tukar fikiran pada segala perkara yang dibentangkan dengan saksama serta berkeamanan menjunjung perintah dan kebesaranMu mudah-mudahan berlebih-lebih keamanan kemakmuran dan kesejahteraan bagi Negeri Perak Darul Ridzuan serta penduduknya sekalian. Ya Allah, dipohonkan doa kami diperkenankan Amin Ya Allah seru sekalian alam.

Perkara yang keempat, Yang di-Pertua mengangkat sumpah. Dijemput Yang di-Pertua untuk mengangkat sumpah jawatan dan menurunkan tandatangan di atas watakah.

DATO' YANG DI-PERTUA: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi, adalah saya Mohammad Zahir bin Abdul Khalid yang telah dipilih menyandang jawatan Yang di-Pertua bersumpah bahawa sesungguhnya saya akan menunaikan segala kewajipan bagi jawatan tersebut dengan sehabis-habis daya upaya saya dan akan taat setia dengan sebenar-benarnya pada negeri Perak Darul Ridzuan dan memelihara, menaungi dan membela perlembagaan.

SETIAUSAHA: Perkara Yang Kelima, Ahli-ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan mengangkat sumpah. Sekarang saya mempersilakan Yang Amat Berhormat Menteri Besar Perak Darul Ridzuan yang juga Ahli Dewan Negeri kawasan Kota Tampan

untuk tampil dihadapan bagi mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan. Yang Amat Berhormat dipersilakan.

YAB MENTERI BESAR: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi, adalah saya Saarani bin Mohamad yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tugas saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Saarani bin Mohamad bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Ahli-ahli Yang Berhormat sekalian, sekarang saya mempersilakan Ahli-ahli Yang Berhormat mengangkat sumpah secara berkumpulan diketuai oleh Ahli Dewan Negeri dari Kawasan Lintang dengan menurut turutan nama. Kumpulan satu terdiri daripada Ahli Dewan Negeri Kawasan Lintang, Ahli Dewan Negeri Kawasan Sungai Rapat dan Ahli Dewan Negeri Kawasan Sungkai. Yang Berhormat dipersilakan.

YB DATO' MOHD ZOLKAFLY BIN HARUN : Bismillahirrohmannirrohhim, wallahhi wabillahi watallahhi, adalah saya Mohd Zolkafly bin Harun,yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Mohd Zolkafly bin Harun, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB DATO' SERI IR. MOHAMMAD NIZAR BIN JAMALUDDIN : Bismillahirrohmannirrohhim, wallahhi wabillahi watallahhi, adalah saya Mohammad Nizar bin Jamaluddin yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Mohammad Nizar bin Jamaluddin bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK SIVANESAN A/L ACHALINGAM: Adalah saya Sivanesan a/l Achalingam yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Sivanesan a/l Achalingam bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Jalong untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Jalong, Ahli Dewan Negeri Kawasan Temengor dan Ahli Dewan Negeri Kawasan Aulong. Yang Berhormat dipersilakan.

YB PUAN SALBIAH BINTI MOHAMED: wallahhi wabillahi watallahhi

YB ENCIK LOH SZE YEE: Adalah saya Loh Sze Yee yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Loh Sze Yee bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB PUAN SALBIAH BINTI MOHAMED: Adalah saya Salbiah binti Mohamed yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Salbiah binti Mohamed bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK TEH KOK LIM: Adalah saya Teh Kok Lim yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Teh Kok Lim bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Teja untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Teja, Ahli Dewan Negeri Kawasan Belanja dan Ahli Dewan Negeri Kawasan Tualang Sekah. Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK KHAIRUDIN BIN ABU HANIPAH: Bismillahirrohmannerrohhim, wallahhi wabillahi watallahhi,

YB CIK SANDREA NG SHY CHING: Adalah saya Ng Shy Ching yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Ng Shy Ching

bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK KHAIRUDIN BIN ABU HANIPAH: Adalah saya Khairudin bin Abu Hanipah yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Khairudin bin Abu Hanipah bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK MOHD AZLAN HELMI BIN HELMI : Bismillahirrohmannirrohhim, wallahhi wabillahi watallahhi, adalah saya Mohd Azlan Helmi bin Helmi yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Mohd Azlan Helmi bin Helmi bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Pasir Bedamar untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut urutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Pasir Bedamar, Ahli Dewan Negeri Kawasan Pasir Tebing Tinggi dan Ahli Dewan Negeri Kawasan Hulu Kinta. Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK WOO KAH LEONG: Adalah saya Woo Kah Leong yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Woo Kah Leong bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB DR. ABDUL AZIZ BIN BARI: Bismillahirrohmannirrohhim. Wallahi wabillahi watallahhi. Adalah saya Abdul Aziz bin Bari yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Abdul Aziz bin Bari bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK MUHAMAD ARAFAT BIN VARISAI MAHAMAD: Bismillahirrohmannirrohhim. Wallahi wabillahi watallahhi. Adalah saya Muhamad Arafat

Bin Varisai Mahamad yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Muhamad Arafat Bin Varisai Mahamad bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Rungkup untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut urutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Rungkup, Ahli Dewan Negeri Kawasan Pantai Remis dan Ahli Dewan Negeri Kawasan Pengkalan Baharu. Yang Berhormat dipersilakan.

YB DATO' SHAHRUL ZAMAN BIN YAHYA: Bismillahirrohmannirohhim. Wallahi wabillahi watallahi. Adalah saya Shahrul Zaman bin Yahya yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Shahrul Zaman bin Yahya bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB PUAN WONG MAY ING: Adalah saya Wong May Ing yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Wong May Ing bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK AZMAN BIN NOH: Bismillahirrohmannirohhim. Wallahi wabillahi watallahi. Adalah saya Azman Bin Noh yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Azman Bin Noh bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Menglembu untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut urutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Menglembu, Ahli Dewan Negeri Kawasan Ayer Kuning dan Ahli Dewan Negeri Kawasan Behrang. Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK CHAW KAM FOON: Adalah saya Chaw Kam Foon yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Chaw Kam Foon bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK ISHSAM BIN SHAHRDDIN: Bismillahirrohmannirohchim. Wallahi wabillahi watallahi. Adalah saya Ishsam Bin Shahrudin yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Ishsam Bin Shahrudin bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB PUAN SALINA BINTI SAMSUDIN: Bismillahirrohmannirohchim. Wallahi wabillahi watallahi. Adalah saya Salina Binti Samsudin yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Salina Binti Samsudin bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Bercham untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut urutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Bercham, Ahli Dewan Negeri Kawasan Malim Nawar dan Ahli Dewan Negeri Kawasan Jelapang. Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK ONG BOON PIOW: Adalah saya Ong Boon Piow yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Ong Boon Piow bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB PUAN BAVANI A/P VERAIAH: Adalah saya Bavani A/P Veraiah yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan

Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Bavani A/P Veraiah bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK CHEAH POU HIAN: Adalah saya Cheah Pou Hian yang telah dipilih sebagai salah seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Cheah Pou Hian bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Simpang Pulai untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Simpang Pulai, Ahli Dewan Negeri Kawasan Pasir Pinji dan Ahli Dewan Negeri kawasan Buntong. Yang Berhormat, dipersilakan.

YB PUAN WONG CHAI YI: Adalah saya Wong Chai Yi yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Wong Chai Yi bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK GOH SEE HUA: Adalah saya Goh See Hua yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Goh See Hua bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB PUAN THULSI THIVANI A/P MANOGARAN: Thulsi Thivani a/p Manogaran yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Thulsi Thivani a/p Manogaran bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Keranji untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Keranji, Ahli Dewan Negeri kawasan Pokok Assam dan Ahli Dewan Negeri kawasan Chenderiang. Yang Berhormat dipersilakan.

YB PUAN KOO HAAI YEN: Adalah saya Koo Haai Yen yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Koo Haai Yen bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK ONG SENG GUAN: Adalah saya Ong Seng Guan yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Ong Seng Guan bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK CHOONG SHIN HENG: Adalah saya Choong Shin Heng yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Choong Shin Heng bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Tronoh untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Tronoh, Ahli Dewan Negeri kawasan Astaka dan Ahli Dewan Negeri kawasan Hutan Melintang. Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK TIW TEE SIANG: Adalah saya Tiw Tee Siang yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Tiw Tee Siang bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK JASON NG THIEN YEONG: Adalah saya Jason Ng Thien Yeong yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa

saya Jason Ng Thien Yeong bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB PUAN WASANTHEE A/P SINNASAMY: Adalah saya Wasanthee a/p Sinnasamy yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Wasanthee a/p Sinnasamy bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA : Seterusnya, saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Gunung Semanggol untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Dewan Negeri kawasan Semanggol, Ahli Dewan Negeri kawasan Sungai Manik dan Ahli Dewan Negeri kawasan Selama. Yang Berhormat dipersilakan.

YB TUAN HAJI RAZMAN BIN ZAKARIA : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Razman bin Zakaria yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Razman bin Zakaria, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB DATO' ZAINOL FADZI BIN PAHARUDIN : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Zainol Fadzi bin Paharudin yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Zainol Fadzi bin Paharudin, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK MOHD AKMAL BIN KAMARUDIN : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Mohd Akmal bin Kamarudin yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Mohd Akmal bin Kamarudin, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA : Seterusnya, saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Kubu Gajah, untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Kubu Gajah, Ahli Dewan Negeri kawasan Manjoi dan Ahli Dewan Negeri kawasan Pasir Panjang. Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK KHALIL BIN YAHAYA : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Khalil bin Yahaya yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Khalil bin Yahaya, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK MOHD HAFEZ BIN SABRI : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Mohd Hafez bin Sabri yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Mohd Hafez bin Sabri, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK ROSLI BIN ABD RAHMAN : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Rosli bin Abd Rahman yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Rosli bin Abd Rahman, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA : Seterusnya, saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Kuala Kurau, untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Kuala Kurau, Ahli Dewan Negeri kawasan Bota dan Ahli Dewan Negeri kawasan Batu Kurau. Yang Berhormat dipersilakan.

YB DATO' ABDUL YUNUS BIN JAMAHRI : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Abdul Yunus bin Jamahri yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Abdul Yunus bin Jamahri, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB PUAN NAJIHATUSSALEHAH BINTI AHMAD : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Najihatussalehah Binti Ahmad yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Najihatussalehah Binti Ahmad, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB KAPT (B) DATO' MOHD NAJMUDDIN BIN ELIAS : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Mohd Najmuddin bin Elias yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Mohd Najmuddin bin Elias, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA : Seterusnya, saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Bukit Chandan, untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Bukit Chandan, Ahli Dewan Negeri kawasan Lubok Merbau dan Ahli Dewan Negeri kawasan Changkat Jering. Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK HASHIM BIN BUJANG : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Hashim bin Bujang yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Hashim bin Bujang, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK AZIZI BIN MOHAMED RIDZUAN : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Azizi bin Mohamed Ridzuwan yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya, Azizi bin Mohamed Ridzuwan, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK RAHIM BIN ISMAIL : Bismillahirrahmanirohim. Wallahi, wabillahi, watallahi. Adalah saya Rahim bin Ismail yang telah dipilih sebagai

seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, bersumpah bahawa sesungguhnya, saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Rahim bin Ismail, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA DEWAN: Seterusnya, saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Kenering untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Kenering, Ahli Dewan Negeri kawasan Kuala Sepetang dan Ahli Dewan Negeri kawasan Selinsing, Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK MOHAMAD HUSAIRI BIN ARIFFIN: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi. Adalah saya Mohamad Husairi bin Ariffin yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya. Dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Mohamad Husairi bin Ariffin bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang undang.

YB ENCIK AHMAD BIN MAN: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi. Adalah saya Ahmad bin Man yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya. Dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Ahmad bin Man bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang undang.

YB ENCIK SALLEHUDDIN BIN ABDULLAH: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi. Adalah saya Sallehuddin bin Abdullah yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya. Dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Sallehuddin bin Abdullah bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya, saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Trong untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan ahli Dewan Negeri kawasan Trong, Ahli Dewan Negeri kawasan Kamunting dan Ahli Dewan Negeri kawasan Alor Pongsu, Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK MUHAMMAD FAISAL BIN ABDUL RAHMAN: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi. Adalah saya Muhammad Faisal bin Abdul Rahman yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya. Dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Muhammad Faisal bin Abdul Rahman bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang undang.

YB ENCIK MOHAMAD FAKHRUDIN BIN ABDUL AZIZ: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi. Adalah saya Mohamad Fakhrudin bin Abdul Aziz yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya. Dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Mohamad Fakhrudin bin Abdul Aziz bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang undang.

YB ENCIK NOOR AZMAN BIN GHAZALI: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi. Adalah saya Noor Azman bin Ghazali yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya. Dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Noor Azman bin Ghazali bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya, saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri kawasan Changkat Jong untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan ahli Dewan Negeri kawasan Changkat Jong, Ahli Dewan Negeri kawasan Manong dan Ahli Dewan Negeri kawasan Pangkor, Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK NADZIRUDDIN BIN MOHAMED BANDI: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi. Adalah saya Nadziruddin bin Mohamed Bandi yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya. Dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Nadziruddin bin Mohamed Bandi bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang undang.

YB ENCIK BERHANUDIN BIN AHMAD: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi. Adalah saya Berhanudin bin Ahmad yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya. Dengan sedaya upaya saya, akan

taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Berhanudin bin Ahmad bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang undang.

YB PUAN NORHASLINDA BINTI ZAKARIA: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi Wabillahi Watallahi. Adalah saya Norhaslinda binti Zakaria yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan. Bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya. Dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia, dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Norhaslinda binti Zakaria bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Kampong Gajah untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan, Ahli Dewan Negeri Kawasan Kampong Gajah, Ahli Dewan Negeri Kawasan Slim dan Ahli Dewan Negeri Kawasan Titi Serong. Yang Berhormat, dipersilakan.

YB ENCIK ZAFARULAZHAN BIN ZAN: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi wabillahi watallahi. Adalah saya, Zafarulazhan bin Zan yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawasanya saya Zafarulazhan bin Zan bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK MUHAMMAD ZULFADLI BIN ZAINAL: Adalah saya, Muhammad Zulfadli bin Zainal yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawasanya saya Muhammad Zulfadli bin Zainal bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK MUHAMMAD HAKIMI HAMZI BIN MOHD HAYAT: Adalah saya Muhammad Hakimi Hamzi bin Mohd Hayat yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawasanya saya Muhammad Hakimi Hamzi bin Mohd Hayat

bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Seterusnya saya mempersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Pengkalan Hulu untuk mengetuai angkat sumpah dengan mengikut turutan nama. Dipersilakan Ahli Dewan Negeri Kawasan Pengkalan Hulu dan Ahli Dewan Negeri Kawasan Chenderoh. Yang Berhormat dipersilakan.

YB ENCIK MOHAMAD AMIN BIN ROSLAN: Bismillahirrahmanirrahim. Wallahi wabillahi watallahi. Adalah saya, Mohamad Amin bin Roslan yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawasanya saya Mohamad Amin bin Roslan, bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

YB ENCIK SYED LUKMAN HAKIM BIN SYED MOHD ZIN: Adalah saya Syed Lukman Hakim bin Syed Mohd Zin yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawasanya saya Syed Lukman Hakim bin Syed Mohd Zin bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Perkara yang keenam, pemilihan Timbalan Yang di-Pertua Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan.

DATO' YANG DI-PERTUA: Ahli-ahli Yang Berhormat sekalian. Berdasarkan perenggan satu, Perintah Tetap 5, Perintah-Perintah Tetap Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan. Apabila jawatan Timbalan Yang di-Pertua itu menjadi kosong sama ada dengan sebab dibubarkan Dewan Negeri atau dengan sebab lain, Dewan Negeri hendaklah setelah cukup korum memilih Timbalan Yang di-Pertua di kalangan ahli. Ahli-Ahli Yang Berhormat sekalian, Setiausaha Dewan telah pun menghantar notis pemilihan Timbalan Yang di-Pertua Dewan Negeri Yang Kelima Belas Negeri Perak Darul Ridzuan pada 1 Disember 2022 dan sehingga jam 5.00 petang, 12 Disember 2022 hanya satu pencalonan diterima. Ahli yang dicalonkan itu telah bersetuju menerima pencalonan dan bersedia berkhidmat jika dipilih sebagai Timbalan Yang di-Pertua Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan. Dengan hormatnya saya menjemput Ahli Dewan Negeri Kawasan Sungai Rapat untuk mengemukakan cadangan.

YB DATO' SERI IR. MOHAMMAD NIZAR BIN JAMALUDDIN: Bismillahirrahmanirrahim. Assalamualaikum wbt. Yang Berhormat Dato' Yang di-Pertua, Yang Amat Berhormat Dato' Seri Kota Tampan, seluruh Yang Berhormat-Yang Berhormat. Saya daripada N44, Kawasan Sungai Rapat dengan ini

mencadangkan ADUN daripada Canning, Puan Jenny Choy Tsi Jen untuk menjadi Timbalan Yang di-Pertua, Dewan Undangan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan. Sekian, terima kasih.

DATO' YANG DI-PERTUA: Sokongan? Ada sokongan?

YB PUAN SALBIAH BINTI MOHAMED: Temengor menyokong.

DATO' YANG DI-PERTUA: Terima kasih. Ahli Yang Berhormat sekalian. Menurut Perenggan 2, Perintah Tetap 5, Perintah-Perintah Tetap Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan, saya dengan ini mengisytiharkan Yang Berhormat Puan Jenny Choy Tsi Jen, Ahli Dewan Negeri Kawasan Canning dipilih menjadi Timbalan Yang di-Pertua Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan. Sekarang saya mempersilakan Puan Jenny Choy Tsi Jen, Ahli Dewan Negeri Kawasan Canning untuk mengangkat sumpah sebagai Timbalan Yang di-Pertua, Dewan Negeri Yang Kelima Belas Perak Darul Ridzuan.

YB CIK JENNY CHOY TSI JEN: Adalah saya Jenny Choy Tsi Jen yang telah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri Perak Darul Ridzuan bersumpah bahawa sesungguhnya saya dengan setianya akan menjalankan tanggungjawab saya dengan sedaya upaya saya, akan taat setia sepenuhnya kepada Negeri Perak Darul Ridzuan dan kepada Malaysia dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Perak Darul Ridzuan. Bahawa saya Jenny Choy Tsi Jen bersumpah dengan sesungguhnya akan taat setia kepada Duli Yang Maha Mulia Sultan mengikut undang-undang.

SETIAUSAHA: Perkara yang ketujuh, pengumuman Yang di-Pertua.

DATO' YANG DI-PERTUA: Bismillahirrahmanirrahim, Assalamualaikum Warahmatullah Hiwabarakatuh, Salam Sejahtera. Yang Amat Berhormat Menteri Besar, Yang Berhormat Ahli-Ahli Majlis Mesyuarat Dewan Negeri, Yang Berhormat Ahli-Ahli Dewan Negeri, pihak urusetia, para petugas dan wakil media sekalian. Pertamanya saya ingin mengucapkan syabas dan tahniah kepada semua Ahli Dewan Negeri yang telah pun mengangkat sumpah. Mudah-mudahan dengan sempurnanya urusan mengangkat sumpah ini semua Ahli Dewan bersedia untuk memikul amanah, tanggungjawab dan kepercayaan yang telah diberikan rakyat pada pilihanraya umum yang lalu.

Melalui pengamatan saya, Dewan Negeri kali ini menampilkan agak ramai muka-muka baru dalam kalangan Ahli-ahli Dewan Negeri. Justeru itu adalah diharapkan agar semua Ahli Dewan kali ini dapat mendalami fungsi-fungsi serta tugas Ahli-Ahli Dewan Negeri dengan kadar yang segera. Hal ini bertujuan supaya martabat Dewan Negeri dapat dipertingkatkan dan dipandang tinggi oleh rakyat. Selain daripada itu, laksanakan tugas dengan baik dan beramanah disamping menjaga tingkah laku, bahasa, adab dan perilaku sepanjang Dewan ini bersidang. Setiap butir kata, perbuatan, tingkah laku kita di dalam Dewan akan dirakamkan di dalam *hansard* Dewan dan *hansard* tersebut akan kekal sebagai catatan fakta bersejarah yang akan dirujuk bukan sahaja oleh masyarakat umum hari ini tetapi juga untuk generasi yang akan datang.

Saya memberi jaminan bahawa saya cuba untuk bersikap adil kepada semua Ahli Yang Berhormat tanpa mengira fahaman politik dan akan memberikan ruang yang secukupnya untuk berbahas serta mengemukakan pandangan, pendapat mahu pun idea secara berhemah dan profesional. Masa dalam sidang Dewan harus digunakan sebaik mungkin untuk membahaskan dan mengetengahkan isu-isu yang melibatkan kepentingan rakyat Negeri Perak. Pintu pejabat saya sentiasa terbuka kepada semua Ahli Dewan Negeri yang ingin datang berbincang apa sahaja perkara berkaitan dengan dewan negeri.

Akhir sekali saya juga berharap Ahli-Ahli Yang Berhormat semua dapat memberikan kerjasama sepenuhnya kepada saya dan timbalan saya semasa menjalankan tugas sebagai Yang di-Pertua. Sesungguhnya sebagai Yang di-Pertua kami memerlukan kerjasama semua khasnya daripada Yang Amat Berhormat Menteri Besar, Yang Berhormat Ketua Pembangkang, Ahli-ahli Yang Berhormat dan juga kakitangan Dewan Negeri yang mulia ini. Sebelum saya mengakhiri ucapan saya sebagai ingatan dan pedoman kepada diri saya sendiri terutamanya dan titipan mesra buat Ahli-Ahli Yang Berhormat sekalian agar kita sentiasa mengingati tujuan dan maksud kita berada di Dewan yang mulia ini, sukalah saya memetik tafsiran potongan ayat Quran dalam surah An Nisa' ayat 36 yang maksudnya berbunyi, "berbuatlah baik kepada ibu bapa, kaum kerabat, anak-anak yatim, orang-orang miskin, jiran tetangga yang dekat dan jauh, rakan sejawat, orang musafir dan hamba yang kamu miliki. Sesungguhnya Allah tidak suka kepada orang-orang yang sombong dan takbur" serta ayat 55 surah An Nisaq yang firmannya berbunyi, "sesungguhnya Allah menyuruh kamu menyampaikan amanah kepada yang berhak menerimanya dan apabila kamu menjalankan hukum di antara manusia hendaklah kamu menghukumnya dengan adil". Ahli-ahli Yang Berhormat sekalian, dengan itu saya tangguhkan Dewan ini dan Dewan akan bersidang semua pada hari Selasa 20 Disember 2022 pada jam 10.00 pagi.